
Podle pamětnice bombardování a německé
agrese je dnešní situace mnohem
depresivnější a více frustrující: “Je to horší
jak za války!”
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To řekla jedna pamětnice bombardování a německé agrese. Podle jejích slov je dnešní situace
mnohem depresivnější a více frustrující. Přitom reálně drtivé většině lidí smrt nehrozí ani v těch
nejdivočejších apokalyptických představách. Za okupace to ale bylo naopak – smrt hrozila naprosto
reálně.

Považuji za velmi nezodpovědné, když představitelé státu straší lidi a zcela nepochopitelně utvrzují
lidi v hysterii a strachu. Jak známo – strach oslabuje – VŽDY. Velmi neseriózní je to především kvůli
nejvíce ohrožené skupině seniorů. Pro ně oslabení psychiky často znamená reálnou nemoc. Přidávají
se k tomu i některé celebrity, které pořádají virtuální “hony” na lidi s jiným než ustrašeným názorem.
Přitom by stačilo tak málo. Uznat, že prostě nemáme šanci vir zlikvidovat. Je to absurdní představa.
Dalo by se to zařídit jedině trvalou karanténou a zavřením hranic. Navždy.

Je třeba s ním prostě žít. A zvládnout jeho nástup tak, aby nezkolabovalo zdravotnictví a ztráty se
eliminovaly na minimum. Co to znamená?

1. Přestat trasovat celou populaci. Uvolní se tak zdravotní personální kapacity, uvolní se i finance a
hlavně se zlikvidují místa, kde se koncentrují potenciálně nemocní lidé. Přestanou se tak posílat do
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karantény zdraví lidé, což opět vrátí personál do nemocnic. Ti se budou moci zaměřit na ochranu
LDN, domovů důchodců a sociálních zařízení.

2. Testovat jen lidi s příznaky. Zruší se tak nesmyslné karantény, které vyčerpávají ekonomiku a
především zdravotnictví. Chybí lékaři, sestřičky. Proč by nemohly infikované sestry bez příznaků
ošetřovat nemocné s covidem? V respirátorech?

3. Zdokonalovat léčbu covidu. Věřím, že naši lékaři už protokoly léčby zdokonalili. Bylo by fajn,
kdyby se vzaly v potaz i studie, které dokládají preventivní podávání vitamínů a bylin.

4. Přestat strašit lidi. Ministr Hamáček by měl být volán k zodpovědnosti. Dovedete si představit, že
by za protektorátu neustále někdo strašil lidi smrtí? Je to nezodpovědné a média, která dávají
prostor prognostikům smrti by se měla chytit za nos. Přispívají k zhoršení psychického stavu
ohrožených skupin a to je neomluvitelné!

5. Přestat omezovat zdravotní péči. Z velké míry je to důsledek hysterie a strašení. Někteří lékaři
koronahysterii také podléhají a odmítají léčit pacienty.

Ryba smrdí od hlavy a pokud představitelé státu se chovají jako malé ustrašené děti nebo si chtějí
hrát na vojáky, protože je to baví, je to ostudné. Není to legrace, jde o životy lidí!
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